
Notulen leden vergadering
16/8/2023 Anna Friso
Sportvissersclub

Aantal leden aanwezig: 9
Verontschuldigd: Harry Wolst , , John Bennaars , Henk Sentse , Danny
Bresseleers

1. Opening
De voorzitter ad interim ( Hugo Cant) opent de vergadering om 13.00

2. Goedkeuring notulen
Geen opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd

3. Ingekomen stukken
Harry Wolst heeft volgend punt ingestuurd.
idee/voorstel wedstrijd vissen de inleg van 2euro te verhogen naar 3 of 5 euro zodat
er eventueel een 2de en 3de prijs kan uitgereikt worden
de aanwezige leden hebben dit idee/voorstel niet goedgekeurd

Henk Sentse heeft volgend punt ingestuurd
het aanmaken van een Whatapp groep voor de leden om een communicatie
onderling te vereenvoudigen
de aanwezige leden hebben dit idee/voorstel niet goedgekeurd

Mon Van Laere heeft volgend punt ingestuurd
het aanpassen van het aantal viswedstrijden die meetellen voor het
regelmatigheidscriterium , nu zijn er de 3 beste wedstrijden van de 6 (oorspronkelijk
7) die daarvoor in aanmerking komen van tel maar die verhouding is niet correct
besluit ; dit punt zal besproken worden tegen de volgende vergadering

4. Overlijden Jos Vindevogel en Hubert Noels

De voorzitter vraagt om 1 minuut stilte

5. Bestuursverkiezing
vacature binnen het bestuur , er worden nog steeds mensen gevraagt die het
bestuur willen aanvullen

6. Wedstrijden& Koning Kanjer

➕ wegen / meten van de vissen : voortaan moet de vis bij Danny aangeboden worden
, er zijn 3 weegmeesters ; Vik Hugo en Danny



➕Evaluatie verlaging prijzengeld bootvissen en aantal deelnemers

➡De verlaging van het inschrijfgeld heeft als gevolg dat er meer mensen met de boot
mee gaan vissen

➡Vorig jaar op een heel jaar (evenveel wedstrijden) waren er 36 inschrijvingen voor de
boten wedstrijden . nu zitten we al aan 53 en er zullen allicht nog deelnemers bijkomen

➡We houden de prijs zoals deze nu bepaald is

➕Evaluatie Koning Kanjer wedstrijd zie boekje

➡Goed evenwicht tussen kant en bootvissen

➡Extra uitleg in het boekje over de wedstrijd KK

➡Er is in 4 caterogieen vis gevangen

7 Gehoord bij de leden

➕Discrepantie in reglementen KK - wedstrijdvissen - makreel

➡Het bestuur zal met een voorstel komen voor de voorjaarsvergadering

➡Petten / T-shirts van de club , we onderzoeken wat de mogelijkheden zijn de
aanwezige leden gingen toch voor de petten ivm de maatvoering van de T-shirts

8. Rondvraag
Er worden verder geen vragen gesteld
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